



## **“Discrimination against transgender persons must no longer be tolerated”**

Strasbourg, 05.01.2009 - “Transgender persons encounter severe problems in their daily lives as their identity is met with insensitivity, prejudice or outright rejection” says Council of Europe Commissioner for Human Rights, Thomas Hammarberg in his latest *Viewpoint*. Analysing the various difficulties transgender people face, the Commissioner underlines that “they are discriminated against in all member states, in areas such as employment, health care and housing”. He concludes calling on member states to “take all necessary concrete action to ensure that transphobia is stopped and that transgender persons are no longer discriminated against in any field.”

### **« Ne tolérons plus la discrimination contre les transsexuels »**

Strasbourg, 05.01.2009 - « Les transsexuels doivent affronter au quotidien des problèmes graves qui découlent d'un manque de sensibilité à l'égard de leur identité, de préjugés, voire d'un rejet pur et simple » déclare le Commissaire aux droits de l'homme du Conseil de l'Europe, Thomas Hammarberg dans son dernier *Point de vue*. Examinant les diverses difficultés que rencontrent les transsexuels, le Commissaire souligne « qu'ils sont victimes de discrimination dans tous les Etats membres, notamment en matière d'emploi, de santé et de logement ». Il conclut en demandant aux Etats membres « de prendre toutes les mesures concrètes nécessaires pour mettre fin à la transphobie et à toutes les discriminations envers les personnes transsexuelles ».